

The University of Calgary – Qatar uses and reproduces photographs, videos and audio recordings of our students for teaching purposes, in its publications, promotional and marketing materials and website articles.

تقوم جامعة كالجاري – قطر بتصوير وطباعة صور فوتوغرافية لأشخاص كما تقوم بتصوير أفلام وتسجيلات صوتية لاستخدامها في المواد التعليمية، المواد الدعائية والترويجية وعلى موقعها الإلكتروني.

If you consent to the use of your (your child's) photograph(s), video or audio recording, please sign below.

إذا كنت ترغب وتوافق على الظهور (ابنك الطالب / ابنتك الطالبة) في تلك التسجيلات والصور الفوتوغرافية، يرجى التوقيع أدناه.

I hereby grant the University of Calgary – Qatar, its Trustees, officers, employees, faculty and agents the absolute right and permission to use, reproduce and disclose my (my child's) photographs, video and audio recording in whole or in part and in any medium throughout the world.

أقر أنا الموقع أدناه بملكية جامعة كالجاري – قطر، مجلس الأمناء، العاملين وأعضاء هيئة التدريس لكافة حقوق الطبع والتوزيع في أنحاء العالم ومختلف وسائل الإعلام.

I agree that the University of Calgary – Qatar, its Trustees, officers, employees, faculty and agents will not be responsible for any claims arising in any way out of the taking and use as described above.

أتعهد أنا الموقع أدناه بإعفائي لجامعة كالجاري – قطر، مجلس الأمناء، العاملين وأعضاء هيئة التدريس من أي خلاف أو مسؤولية أدبية أو قانونية تنتج عن تلك الصور الفوتوغرافية أو التسجيلات الصوتية والمرئية.

I understand that I will not have an opportunity to inspect and waive the right to approve such photographs or recording prior to their use.

أعلم أنا الموقع أدناه بعدم توفر مجال لمراجعة والموافقة على شكل الصور الفوتوغرافية أو التسجيلات الصوتية والمرئية. كما أعطي للموظف المسئول كافة الصلاحيات لاختيار وتعديل الصور الفوتوغرافية أو التسجيلات الصوتية والمرئية.

I understand that I do not own the copyright of the photographs, videos and audio recordings.

أعلم أنا الموقع أدناه بعدم ملكيتي لحقوق الطبع للصور الفوتوغرافية أو التسجيلات الصوتية والمرئية.

I certify that I have the full legal right to execute this agreement.

أقر وأتعهد بامتلاكي كافة الصلاحيات والحقوق القانونية لتوقيع تلك الاتفاقية.

اسم الطالب / الطالبة:

توقيع الطالب / الطالبة:

* في حال عدم بلوغ الطالب / الطالبة 21 عاماً:

Student's name (printed):

اسم ولي الأمر / الولي / الكفيل:

Student' signature:

التوقيع:

* If student is under 21 years of age;

التاريخ:

Name of parent / Legal guardian (printed):

Signature:

Date: